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PROTOKÓŁ NR LVII/22 

Z OBRAD SESJI RADY MIASTA KUTNO 

ODBYTEJ W DNIU 27 WRZEŚNIA 2022 ROKU 

NA SALI KONFERENCYJNEJ URZĘDU MIASTA KUTNO. 

Obradom przewodniczył: 
 

 
MARIUSZ SIKORA:   
–Przewodniczący Rady Miasta Kutno  
 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 10,00 zakończono o godz. 13.50 
 
Obecnych było 19 radnych.  
 
Radni nieobecni:  
  
-Robert Małachowski     -nieusprawiedliwiony 
-Rafał Jóźwiak      -nieusprawiedliwiona  
     

Ponadto w sesji udział wzięli : 
 
 

Zbigniew Burzyński    -Prezydent Miasta Kutno 
Jacek Boczkaja    -Z-ca Prezydenta Miasta Kutno 
Zbigniew Wdowiak    -Z-ca Prezydenta Miasta Kutno 
Artur Kotliński     -Skarbnik Miasta  
Jacek Korowajski    -Sekretarz Miasta  
 

Porządek obrad: 
 

1.Otwarcie sesji. 
2.Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Kutno za I półrocze 2022 roku.  
3.Założenia do budżetu Miasta Kutno na 2023 rok.  
4.Podjęcie uchwały: 
a)w sprawie przyznania Nagrody Miasta Kutno;  
b)w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Miasta Kutno z przeznaczeniem na realizowane w roku 
2022 prace konserwatorskie restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku nieruchomym 
wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Miasta Kutno, nie stanowiącym jego 
własności;  
c)w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVII/293/16 Rady Miasta Kutno w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta Kutno położonej w Kutnie w 
obrębie Sklęczki;  
d)w sprawie wyrażenia zgody na najem oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu niewyodrębnionego lokalu użytkowego znajdującego się w budynku 
położonym w Kutnie przy ul. Sienkiewicza 6;  
e)w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowej niezabudowanej 
położonej w Kutnie przy ulicy Niemcewicza na rzecz dotychczasowego dzierżawcy;  
g)w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych;  
h)w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/504/22 Rady Miasta Kutno w sprawie ustalenia wysokości 
stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Miasto Kutno;  
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i)w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/111/15 Rady Miasta Kutno w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Kutno, udostępnionych 
dla operatora i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów;  
j)w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, 
pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców 
zawodowych w szkołach podstawowych i przedszkolach miejskich, dla których Miasto Kutno jest 
organem prowadzącym;  
k)zmieniającej uchwałę Nr L/466/22 Rady Miasta Kutno w sprawie uchwalenia Miejskiego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2022 rok;  
l)w sprawie zmiany Uchwały NR XLVII/423/21 Rady Miasta Kutno w sprawie przyjęcia Programu 
Pomocy „Kutnowska Złota Rączka dla Seniora”;  
m)w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kutno na lata 2022-2033;  
n)w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/451/21 Rady Miasta Kutno w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Kutno na 2022 rok;  
o)w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  
5.Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kutno i Prezydenta Miasta Kutno o działaniach 
międzysesyjnych. 
6.Przyjęcie protokołów z Sesji Rady Miasta Kutno odbytych w dniach 28 czerwca 2022 r., 13 lipca 
2022 r. i 07 września 2022 r. 
7.Sprawy różne. 
8.Zakończenie obrad. 

Do p-ktu 1: 
 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miasta Kutno Mariusz Sikora.  
 
Stwierdził, że ustawowy skład Rady Miasta Kutno wynosi 21  radnych, obecnych 19 radnych, a 
zatem sesja jest prawomocna do obradowania i podejmowania uchwał. 
 
Przewodniczący RM p. Mariusz Sikora powitał radnych, gości zaproszonych oraz oglądających 
transmisję z dzisiejszych obrad.  
Powitał Prezydenta Miasta wraz z Zastępcami Prezydenta Miasta Kutno i pracownikami Urzędu. 

Stwierdził, że sesja została zwołana w trybie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 
samorządzie gminnym. 
 
Rada Miasta Kutno uczciła minutą ciszy pamięć pierwszego Prezydenta Miasta Kutna Pana 
Cezarego Humańskiego. 
 
Przewodniczący RM poinformował, że pismem z dnia 20 września 2022 r., znak 
BRM.0012.2.6.2022.GrW.3 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kutno wnosi inicjatywę 
uchwałodawczą w postaci projektu uchwały w sprawie przekazania do załatwienia skargi na 
pracowników Wydziału Finansów i Budżetu Urzędu Miasta Kutno. (pismo stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu) 
 
Projekt ten wraz z pełną dokumentacją w sprawie został umieszczony  w systemie E-sesja 
 
Przewodniczący RM zaproponował  umieścić go w punkcie 4 „Podjęcie uchwał w sprawie” jako 
podpunkt „p”- projekt  uchwały projektu uchwały w sprawie przekazania do załatwienia skargi na 
pracowników Wydziału Finansów i Budżetu Urzędu Miasta Kutno. 
 
Wnioskowana zmiana do porządku obrad została poddana pod głosowanie przez 
Przewodniczącego Rady Miasta Kutno. 
 
Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 19 głosach „za”, 
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0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” dokonała zmiany w porządku obrad. 
 
Dalszych zmian do porządku obrad nie było. 

Przewodniczący RM przypomniał radnym oraz gościom zaproszonym 
o  przestrzeganiu zapisu §19e Statutu Miasta Kutno dotyczącego czasu trwania wystąpień.  

Przewodniczący RM poinformował, że na sali obrad znajdują się protokoły z sesji Rady Miasta 
Kutno odbytych w dniach 28 czerwca 2022 r., 13 lipca 2022 r. i 07 września 2022 r.  
Przekazane  systemem E-Sesja.  
 
Poprosił o zapoznanie się z ich treścią oraz zgłaszanie ewentualnych uwag. 
Pod koniec sesji przyjęte zostaną do akceptującej wiadomości. 
 

Do- p-ktu 2: 
 
Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Kutno za I półrocze 2022 roku. 
 
Radni RM otrzymali tę informację udostępnioną  w systemie e-sesja. 
 
-Projektodawca nie wniósł zmian do Informacji.   

-Prezydent Miasta – p.Zbigniew  Burzyński zabrał głos. 

- Przewodniczący  RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do Informacji  nie wniesiono  uwag i zapytań.  

Przewodniczący RM  stwierdził, że Rada Miasta Kutno przyjęła do akceptującej wiadomości 
informację  o przebiegu wykonania budżetu Miasta Kutno za I półrocze 2022 roku. (załącznik do 
niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 3: 
 
Założenia do budżetu Miasta Kutno na 2023 rok. 
 
-Projektodawca nie wniósł zmian do Informacji.   

-Prezydent Miasta – p.Zbigniew  Burzyński zabrał głos. 

- Przewodniczący  RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do założeń  nie wniesiono  uwag i zapytań.  

Przewodniczący RM  stwierdził, że Rada Miasta Kutno przyjęła do akceptującej wiadomości  
założenia do budżetu Miasta Kutno na 2023 rok.  (załącznik do niniejszego protokołu). 
 
Przewodniczący RM poinformował, że łącznie z założeniami- pismem z dnia 6 września 2022 r. 
znak BP.0002.7.2021.MM.2 Pan Prezydent poprosił o ustalenie procedury uchwalania budżetu. 
Zgodnie z praktyką sprawą zajęła się na swoim posiedzeniu w dniu 21 września 2022 r. Komisja 
Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 
 
Opinia Komisji w tej sprawie: 
Komisja wnioskuje, aby procedura uchwalania budżetu Miasta Kutno na 2023  rok odbywała się 
zgodnie z  uchwałą Nr LIII/628/10 Rady Miasta Kutno z dnia 26 października 2010 r. w sprawie prac 
nad projektem uchwały budżetowej – stanowisko to komisja przyjęła jednogłośnie  - 5 głosów „za”. 
 
Przewodniczący zapytał czy Rada Miasta Kutno przychyla się do opinii Komisji Budżetu? 
 
Przewodniczący RM  stwierdził, że procedura uchwalania budżetu zostanie przeprowadzona 
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zgodnie z uchwałą Nr LIII/628/10 Rady Miasta Kutno z dnia 26 października 2010 r. 
 

Do p-ktu 4 ”a” 
 
Projekt uchwały dotyczy przyznania Nagrody Miasta Kutno 

Radni RM otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Zgodnie z §4 uchwały Nr XI/131/11 Rady Miasta Kutno z dnia 2 września 2011 roku w sprawie 
przyznawania Nagrody Miasta Kutno - wnioski o przyznanie nagrody opiniuje komisja doraźna 
Rady Miasta - Komisja Wyróżnień Honorowych i Nagród Miasta Kutno. 

Wniosek z dnia 22 czerwca 2022 r. Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Rady Miasta Kutno 
o przyznanie Nagrody Miasta Kutno Panu Wiesławowi Paluchowskiemu. 

Wniosek Radni RM  otrzymali. doraźna  

Komisja opiniowała na posiedzeniu w dniu 01 lipca 2022 r. i zaproponowała nagrodę pieniężną w 
wysokości 6.000 zł. 

Wniosek został zaopiniowany jednogłośnie 3 głosów „za”. 

Zgodnie z §4 ust. 3 uchwały Nr XI/131/11 zaopiniowany wniosek Komisja przedstawia Radzie 
Miasta. 

P.Danuta Blus – Przewodnicząca doraźnej Komisji Wyróżnień Honorowych i Nagród Miasta Kutno  
przedstawiła wniosek wraz z uzasadnieniem. 

-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 19 głosach „za”, 
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LVII/519/22 w sprawie 
przyznania Nagrody Miasta Kutno.  (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Do p-ktu 4”b” 
 
Projekt uchwały dotyczy udzielenia dotacji z budżetu Miasta Kutno z przeznaczeniem na 
realizowane w roku 2022 prace konserwatorskie restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytku nieruchomym wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Miasta Kutno, nie 
stanowiącym jego własności. 

Radni RM otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   

-Prezydent Miasta – p.Zbigniew  Burzyński wniósł autopoprawkę w uzasadnienie- literówka w 
uzasadnieniu – „wra” a powinno być „wraz”. 

-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 19 głosach „za”, 
0 głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LVII/520/22 w sprawie 
udzielenia dotacji z budżetu Miasta Kutno z przeznaczeniem na realizowane w roku 2022 prace 
konserwatorskie restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku nieruchomym wpisanym do 
rejestru zabytków, położonym na obszarze Miasta Kutno, nie stanowiącym jego własności. 
(uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
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Do p-ktu 4”c” 
 
Projekt uchwały dotyczy zmiany Uchwały Nr XXVII/293/16 Rady Miasta Kutno w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta Kutno położonej 
w Kutnie w obrębie Sklęczki. 
 
-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 19 głosach „za”, 
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LVII/521/22 w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XXVII/293/16 Rady Miasta Kutno w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Miasta Kutno położonej w Kutnie w obrębie 
Sklęczki..(uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 4”d” 
 
Projekt uchwały dotyczy w sprawie wyrażenia zgody na najem oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu niewyodrębnionego lokalu użytkowego znajdującego 
się w budynku położonym w Kutnie przy ul. Sienkiewicza 6. 

-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 12 głosach „za”, 
0 głosów „przeciw” i 7 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LVII/522/22 w sprawie w 
sprawie wyrażenia zgody na najem oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy najmu niewyodrębnionego lokalu użytkowego znajdującego się w budynku położonym w 
Kutnie przy ul. Sienkiewicza 6. (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 
Do p-ktu 4”e” 

 
Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej położonej w Kutnie przy ulicy Niemcewicza na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy. 

-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 19 głosach „za”, 
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LVII/523/22 w sprawie 
wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w 
Kutnie przy ulicy Niemcewicza na rzecz dotychczasowego dzierżawcy. (uchwała stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu). 
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Do p-ktu 4”f” 
 
Projekt uchwały dotyczy nadania nazwy dla istniejącego skweru w mieście Kutnie. 

-Prezydent Miasta  p.Zbigniew Burzyński wniósł autopoprawkę- w §1.1 – nazwa Agnieszki 
Mikołajczyk – (Agi Mikolaj) aby nazwa brzmiała Agnieszki Mikołajczyk – „Agi Mikolaj” 
  
-Projektodawca nie wniósł więcej zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

- Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji RM –p.Danuta Blus odczytała wniosek 
KEKSiP, KRMiGG oraz KPSZPPiP.  

Głos zabrał: 

-Radny RM-p.Janusz Kołodziejski; 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały wraz z autoporawką  pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 19 głosach „za”, 
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LVII/524/22 w sprawie 
nadania nazwy dla istniejącego skweru w mieście Kutnie wraz z autopoprawką.  (uchwała stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 4”g” 
 
Projekt uchwały dotyczy zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
 
-Prezydent Miasta  p.Zbigniew Burzyński wniósł autopoprawkę-w  załączniku do uchwały punkt 2 
brzmiał - Bohaterów Walk nad Bzurą- odgałęzienie od ulicy Bohaterów Walk nad Bzurą do działki 
nr 100.  
 
-Projektodawca nie wniósł więcej zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

-Pismem z dnia 27.09.2022 r. Zastępca PM –p.Jacek Boczkaja negatywnie zaopiniował  wniosek 
Komisji. ( załącznik) 

Pismo jest dostępne na E-Sesji. (załącznik) 

- Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji RM –p.Danuta Blus odczytała wniosek 
KEKSiP, KRMiGG oraz KPSZPPiP.  

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 19 głosach „za”, 
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LVII/525/22 w sprawie 
zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 4”h” 
 
Projekt uchwały dotyczy zmiany Uchwały Nr LIV/504/22 Rady Miasta Kutno w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Miasto Kutno. 
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-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 19 głosach „za”, 
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LVII/526/22 w sprawie 
zmiany Uchwały Nr LIV/504/22 Rady Miasta Kutno w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za 

zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Miasto Kutno. (uchwała stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu). 

Do p-ktu 4”i” 
 
Projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały Nr VIII/111/15 Rady Miasta Kutno w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Kutno, 
udostępnionych dla operatora i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

- Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji RM –p.Danuta Blus odczytała wniosek 
KEKSiP, KRMiGG oraz KPSZPPiP.  

Głos zabrał: 

-Zastępca PM –p.Jacek Boczkaja; 
- Wiceprzewodnicząca RM –p.Ewa Rzymkowska; 
-Zastępca PM –p.Jacek Boczkaja; 
- Wiceprzewodnicząca RM –p.Ewa Rzymkowska; 
-Zastępca PM –p.Jacek Boczkaja; 
-Prezes MZK Sp. z o.o.- p.Jacek Sikora; 
-Radny RM-p.Janusz Kołodziejski; 
-Zastępca PM –p.Jacek Boczkaja; 
- Wiceprzewodnicząca RM –p.Ewa Rzymkowska; 
-Prezes MZK Sp. z o.o.- p.Jacek Sikora; 
-Radny RM-p.Bartosz Czechowski; 
-Prezes MZK Sp. z o.o.- p.Jacek Sikora; 
- Wiceprzewodnicząca RM –p.Ewa Rzymkowska; 
-Radny RM-p.Bartosz Czechowski; 
-Prezes MZK Sp. z o.o.- p.Jacek Sikora; 
-Radny RM-p.Robert Feliniak; 
-Radny RM-p.Bartosz Czechowski; 
-Zastępca PM –p.Jacek Boczkaja; 
-Prezes MZK Sp. z o.o.- p.Jacek Sikora; 
 

Przewodniczący RM p. Mariusz Sikora ogłosił 15 minut  przerwy z przyczyn technicznych w 
obradach sesji – od godz. 10.55  
Przerwa trwała do godz. 11.15 
 
Przewodniczący RM wznowił obrady po przerwie. 
 

Do projektu uchwały nie wniesiono więcej  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy12 głosach „za”, 
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0 głosów „przeciw” i 7 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LVII/527/22 w sprawie 
zmiany uchwały Nr VIII/111/15 Rady Miasta Kutno w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Kutno, udostępnionych dla 
operatora i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

 
Do p-ktu 4”j” 

 
Projekt uchwały dotyczy określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 
pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych 
i doradców zawodowych w szkołach podstawowych i przedszkolach miejskich, dla których Miasto 
Kutno jest organem prowadzącym. 

-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 19 głosach „za”, 
0  głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LVII/528/22 w sprawie 
zmiany Uchwały Nr LX/567/18 Rady Miasta Kutno w sprawie określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 
logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych w szkołach podstawowych i 
przedszkolach miejskich, dla których Miasto Kutno jest organem prowadzącym.(uchwała stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu). 

 
Do p-ktu 4”k” 

 
Projekt uchwały  zmieniającej uchwałę Nr L/466/22 Rady Miasta Kutno w sprawie uchwalenia 
Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2022 rok. 

 
-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 19 głosach „za”, 
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LVII/529/22  zmieniającĄ 
uchwałę Nr L/466/22 Rady Miasta Kutno w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. (uchwała 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 
Do p-ktu 4”l” 

 
Projekt uchwały dotyczy zmiany Uchwały NR XLVII/423/21 Rady Miasta Kutno w sprawie przyjęcia 
Programu Pomocy „Kutnowska Złota Rączka dla Seniora”. 

-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 
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Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 19 głosach „za”, 
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LVII/530/22 w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XXXIV/329/21 w sprawie zmiany Uchwały NR XLVII/423/21 Rady Miasta Kutno 
w sprawie przyjęcia Programu Pomocy „Kutnowska Złota Rączka dla Seniora”.(uchwała stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu). 

Do p-ktu 4”m” 
 
Projekt uchwały dotyczy zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kutno na lata 2022-2033. 
 
P.Artur Kotliński-Skarbnik Miasta Kutno- wniósł autopoprawkę – str. 7 Zał. Nr 3 pkt 7 – „do roku 
2033”  powinno być „do roku 2035”.  
 
-Projektodawca nie wniósł  więcej zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały wraz z autopoprawkami  pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 12 głosach „za”, 
0 głosów „przeciw” i 7 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LVII/531/22 w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kutno na lata 2022-2033- z autopoprawkami. 
(uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 4”n” 
 
Projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały Nr XLIX/451/21 Rady Miasta Kutno w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Kutno na 2022 rok. 
 
Przewodniczący RM poinformował, że Prezydent Miasta Kutno pismem z dnia 27 września  2022 
r., znak BP.0002.7.2022.MM.5  wniósł autopoprawki do  projektu uchwały. 
 
 Autopoprawki udostępnione zostały od dnia wczorajszego w systemie e-sesja. 
 
P.Artur Kotliński-Skarbnik Miasta Kutno- wniósł autopoprawkę – w uzasadnieniu 4 akapit 
uzasadnienia str. 2  „zawiazku” -  „związku”  oraz akapit 5 dopisać po słownie „związku” przyimek 
„z” i będzie brzmiało „w związku z”. 
 
-Projektodawca nie wniósł więcej zmian do projektu uchwały.   
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 
 
p.Bartosz Serenda-  Zastępca Dyrektora ds. Komunikacji i Jakości KSS Sp. z o.o. w Kutnie- zabrał 
głos. 
 
Głos zabrał: 

- Wiceprzewodniczący RM –p.Grzegorz Chojnacki; 
-p.Bartosz Serenda-  Zastępca Dyrektora ds. Komunikacji i Jakości KSS Sp. z o.o. w Kutnie; 
-Radny RM-p.Robert Stępniewski; 
-p.Bartosz Serenda-  Zastępca Dyrektora ds. Komunikacji i Jakości KSS Sp. z o.o. w Kutnie 
-Radny RM-p.Bartosz Czechowski;; 
-p.Bartosz Serenda-  Zastępca Dyrektora ds. Komunikacji i Jakości KSS Sp. z o.o. w Kutnie 
-Radny RM-p.Robert Feliniak; 
-p.Bartosz Serenda-  Zastępca Dyrektora ds. Komunikacji i Jakości KSS Sp. z o.o. w Kutnie 
-Radny RM-p.Robert Feliniak; 
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-p.Bartosz Serenda-  Zastępca Dyrektora ds. Komunikacji i Jakości KSS Sp. z o.o. w Kutnie 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały wraz z autopoprawkami  pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 12 głosach „za”, 
0 głosów „przeciw” i 7 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LVII/532/22 w sprawie 
zmiany uchwały Nr XLIX/451/21 Rady Miasta Kutno w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Kutno 
na 2022 rok - z autopoprawkami. (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 4”o” 
 
Projekt uchwały dotyczy emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 
 
-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Głos zabrał: 

- Wiceprzewodnicząca RM –p.Ewa Rzymkowska; 
-Skarbnik Miasta-p.Artur Kotliński; 
- Przewodniczący RM –p.Mariusz Sikora; 
-Skarbnik Miasta-p.Artur Kotliński; 
- Wiceprzewodnicząca RM –p.Ewa Rzymkowska; 
-Skarbnik Miasta-p.Artur Kotliński; 
-Radny RM-p.Robert Stępniewski; 
-Skarbnik Miasta-p.Artur Kotliński; 
-Radny RM-p.Paweł Markiewicz; 
-Skarbnik Miasta-p.Artur Kotliński; 
- Wiceprzewodnicząca RM –p.Ewa Rzymkowska; 
-Prezydent Miasta- p.Zbigniew Burzyński; 
- Wiceprzewodniczący RM –p.Grzegorz Chojnacki; 
-Skarbnik Miasta-p.Artur Kotliński; 
-Radny RM-p.Paweł Markiewicz; 
-Skarbnik Miasta-p.Artur Kotliński; 
- Wiceprzewodniczący RM –p.Grzegorz Chojnacki; 
-Skarbnik Miasta-p.Artur Kotliński; 
-Prezydent Miasta- p.Zbigniew Burzyński; 
-Radny RM-p.Robert Stępniewski; 
-Skarbnik Miasta-p.Artur Kotliński; 
-Prezydent Miasta- p.Zbigniew Burzyński; 
-Radna RM-p.Joanna Podemska; 
- Wiceprzewodnicząca RM –p.Ewa Rzymkowska; 
-Radny RM-p.Robert Stępniewski; 
-Prezydent Miasta- p.Zbigniew Burzyński; 
-Zastępca PM - p.Jacek Boczkaja; 
 -Radny RM-p.Paweł Markiewicz; 
- Wiceprzewodniczący RM –p.Grzegorz Chojnacki; 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono więcej uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 12 głosach „za”, 
7 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LVII/533/22 w sprawie 
emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. (uchwała stanowi załącznik do 
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niniejszego protokołu). 
 
Przewodniczący RM p. Mariusz Sikora ogłosił 15 minut  przerwy z przyczyn technicznych w 
obradach sesji – od godz. 12.25  
Przerwa trwała do godz. 12.40 
 
Przewodniczący RM wznowił obrady po przerwie. 
 

Do p-ktu 4”p” 
 
Projekt uchwały dotyczy przekazania do załatwienia skargi na pracowników Wydziału Finansów i 
Budżetu Urzędu Miasta Kutno. 
 
Radni RM otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, jest to inicjatywa uchwałodawcza 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  Skargę z dnia 14 września 2022 r. oraz pełną dokumentację w 
sprawie wraz z opinią komisji skarg Radni RM  otrzymali. 

 Dokumenty są  dostępne w systemie E-sesja. 

 
-Projektodawca nie wniósł zmian do projektu uchwały.   
 
-Przewodniczący RM przedstawił opinie komisji (załącznik do niniejszego protokołu). 

Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań.  

-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 18 głosach „za”, 
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr LVII/534/22 w sprawie 
przekazania do załatwienia skargi na pracowników Wydziału Finansów i Budżetu Urzędu Miasta 
Kutno. (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 5 
 
Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kutno i Prezydenta Miasta Kutno o działaniach między-
sesyjnych.  
 
Informacja Przewodniczącego Rady Miasta znajduje się w aktach Biura Rady Miasta  
Informację Prezydenta Miasta Radni otrzymali meilowo.  
 
 
Głos zabrali: 
 
-Radny RM-p.Janusz Kołodziejski; 
-Prezydent Miasta  –p.Zbigniew Burzyński; 
-Zastępca PM-P.Jacek Boczkaja; 
-Zastępca PM-P.Zbigniew Wdowiak; 
-Prezydent Miasta  –p.Zbigniew Burzyński; 
-Radny RM-p.Krzysztof Matusiak; 
-Zastępca PM-P.Zbigniew Wdowiak; 
-Radny RM-p.Paweł Markiewicz; 
-Zastępca PM-P.Jacek Boczkaja; 
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Do p-ktu 6: 
 
Przyjęcie protokołów z obrad Sesji Rady Miasta Kutno odbytych w dniach  
28 czerwca 2022 r., 13 lipca 2022 r. i 7 września 2022 r.  
 
Radni mogli zapoznać się z treścią protokołów – zostały one doręczone w formie PDF-ów na pocztę 
meilową. 
 
Radni nie wnieśli do nich żadnych uwag. 
 
Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno przyjęła protokoły z obrad Sesji Rady Miasta 
Kutno odbytych w dniach 28 czerwca 2022 r., 13 lipca 2022 r. i 7 września 2022 r.  
 

Do p-ktu 7: 
 
Kolejnym punktem naszych obrad są sprawy różne. 
 
Przewodniczący RM p.Mariusz Sikora przedstawił pismo z dnia 13 lipca 2022 r., znak 
SiT.423.6.2022.WaAn.4 Prezydenta Miasta Kutno-  Informacja dotyczącą wysokości przyznanych 
dotacji na poszczególne przedsięwzięcia sportowe, które kluby zamierzają realizować w II półroczu 
2022 r. 

Informacja została podana Radnym RM do wiadomości w systemie e-sesja w dniu 18 lipca 2022 r. 

Radni RM nie wnieśli uwag ani zapytań do informacji.  
 
Przewodniczący RM stwierdził , że Rada Miasta Kutno przyjęła do akceptującej wiadomości 
informację dotyczącą wysokości przyznanych dotacji na poszczególne przedsięwzięcia sportowe, 
które kluby zamierzają realizować w II półroczu 2022 r. 
 
Przewodniczący RM p.Mariusz Sikora poinformował o pismach jakie wpłynęły. Pisma znajdują się 
w Biurze Rady Miasta: 
 
1)Pismo z dnia 27 lipca 2022 r., znak KPR_5263_2022_NAB.5123_00_KL Centralnego Portu 
Komunikacyjnego dotyczące uzgodnień planu zagospodarowania dla części obrębów Śródmieście, 
Łąkoszyn, Raszew Piaski i Sklęczki (pismo udostępnione w systemie E-sesja w dniu 02 sierpnia 
2022 r.); 
 
2)Pismo z dnia 02 sierpnia 2022 r., znak DiG.7000.4.2022.LM.6 Z-cy Prezydenta Miasta Kutno 
p.Jacka Boczkai – zawiadomienie do Fundacji Pomocy Zwierzętom LIBERANDUM ws. 
nieuwzględnienia wniosku dotyczącego rozwiązania umowy ze schroniskiem w Wojtyszkach 
(pismo udostępnione w systemie E-sesja w dniu 02 sierpnia 2022 r.); 
 
3)Korespondencja dotycząca interwencji na ul. Narutowicza (odór wydobywający się ze studzienek 
kanalizacyjnych): 
 
- pismo mieszkańców ul. Narutowicza z dnia 12 lipca 2022 r. (udostępnione na E-sesji w dniu 04 
sierpnia 2022 r.); 
 
- odpowiedź Prezydenta Miasta dla mieszkańców – pismo z dnia 23 sierpnia 2022 r., znak 
BP.152.7.2022.MM.3 (udostępnione na E-sesji w dniu 24 sierpnia 2022 r.) 
 
4) e-mail p.Ewy Górecznej z dnia 22 sierpnia 2022 r. dot. natychmiastowej zamiany lokalu 
mieszkalnego (udostępniono na E-sesji w dniu 24 sierpnia 2022 r.) 
 
5) Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kutno z dnia 16 września 2022 r. dot. analizy 
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oświadczeń majątkowych radnych (udostępniono na Esesji w dniu 19 września 2022 r.) – w wyniku 
analizy Przewodniczący RM nie stwierdził nieprawidłowości w oświadczeniach, które  Radni RM 
byli zobowiązani złożyć. 
Dokumenty są dostępne w Biurze Rady.  
 
Głos zabrali: 

-Radny RM p.Robert Stępniewski; 
-odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Kutno p. Jacek Boczkaja; 
-odpowiedzi udzielił Radny RM –p.Robert Feliniak; 
-odpowiedzi udzielił  Prezydenta Miasta Kutno p. Zbigniew Burzyński; 
 
-Radny RM p.Michał Łucki; 
-odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Kutno p. Zbigniew Wdowiak; 
-odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Kutno p. Jacek Boczkaja; 
-odpowiedzi udzielił  Prezydenta Miasta Kutno p. Zbigniew Burzyński; 
-Radny RM p.Bartosz Czechowski 
-odpowiedzi udzielił  Prezydenta Miasta Kutno p. Zbigniew Burzyński; 
-odpowiedzi udzielił  Sekretarz Miasta –p.Jacek Korowajski 
 
-Przewodniczący RM-p.Mariusz Sikora; 
-odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Kutno p.Zbigniew Wdowiak; 
 
-Radny RM p.Michał Łucki; 
-odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Kutno p. Zbigniew Wdowiak; 
 
-Radny RM p.Arkadiusz Olesiński; 
-odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Kutno p. Jacek Boczkaja; 
-odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Kutno p.Zbigniew Wdowiak; 
 
-Radny RM p.Janusz Kołodziejski; 
-odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Kutno p.Zbigniew Wdowiak; 
 
-Radny RM p.Robert Stępniewski; 
 
-Wiceprzewodnicząca RM-p.Ewa Rzymkowska; 
-Przewodniczący RM-p.Mariusz Sikora; 
 
-Radny RM p.Bartosz Czechowski 
-odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Kutno p. Jacek Boczkaja; 
 
-Radny RM p.Janusz Kołodziejski; 
-odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Kutno p. Jacek Boczkaja; 
 
-Wiceprzewodnicząca RM-p.Ewa Rzymkowska; 
-Przewodniczący RM-p.Mariusz Sikora; 
 
 

Do p-ktu 8: 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący RM p.Mariusz Sikora stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany.  
 
Przewodniczący RM  podziękował za udział w sesji. 
 
 



Protokół Nr LVII/22 – 27.09.2022 r. 
 

15 

 

Przewodniczący RM zamknął obrady zdalnej LVII Sesji Rady Miasta Kutno. 
 

PROTOKOŁOWAŁY:       PRZEWODNICZYŁ: 
 
 
Wioletta Gruszka       Mariusz Sikora 
Naczelnik  Biura Rady Miasta Kutno Przewodniczący Rady Miasta 

Kutno 
 

Aleksandra Ośrodek-Rzetelska      
Inspektor Biura Rady Miasta Kutno   
 
 
 


